

PAOC Ka Chi Secondary School

Parent Teacher Association Circular No. 5A (Year 2016 - 2017)

【The 14th Parent Teacher Association Annual General Meeting and Parent Evening】

28 October, 2016

Dear Parents,

The Annual General Meeting and Parent Evening will be held on the 25 November, 2016 evening (Friday), during which parents and class teachers may have time to meet one another. Now the PTA cordially invites you to attend the event and shows our deep gratitude to your active participation.

The details of the Annual General Meeting and Parents Evening are listed as follows:

- Date: 25 November, 2016 (Friday)
- Time: 19:00 – 21:30
- Venue: School hall

Procedures:

1. Approval of the election result of the 14th Standing Committee
2. Annual General Meeting of the Parent Teacher Association and the Inauguration of 14th Standing Committee
3. Vote for Parent Manager Election & announcement of its result
4. Meeting with class teachers
5. *A briefing on the HKDSE (* Parents of S.6 students are invited to attend this activity.)
6. Meeting with the head of Guidance Committee to share learning difficulties.

Hereby we invite all parents to set aside a little time out of your tight schedule to attend the meeting. The participation and support from you are definitely reinforcing the understanding between parents and the school as well as enhancing the effects of parent school mutual cooperation.

PAOC Ka Chi Secondary School

Parent Teacher Association Circular No. 5B (Year 2016 - 2017)

【The 14th Parent Teacher Association Standing Committee Election Results】

Dear Parents,

As election regulations on which the Association Bylaws stipulated, the PTA has conducted the 14th Parent Teacher Association Standing Committee election. On the grounds that less than 9 candidates took part in such election after going through the candidate consultation and nomination procedures, uncontested election among all contestants. And the PTA now constitutes the circular to inform of every parent member and gives thanks to the active participation. Hereby we sincerely invite parents to attend the annual general meeting (AGM) as approval of the election results and the financial report of previous year. We expect supportive actions from all of you to elaborate the mutual cooperative spirits in the coming days. Please pay attention to the name list* of the 14th Parent Teacher Association Standing Committee stated as follows:

- | | |
|-----------------------|-----------------------|
| 1. Ms. LEE LAI HA | 6. Mr. LIU CHI YIN |
| 2. Ms. LAM MEI BO | 7. Ms. CHEUNG MEI HO |
| 3. Ms. TANG SHUK YING | 8. Ms. CHEUNG SUI YEE |
| 4. Ms. CHAN LI MING | 9. Ms. GULNAZ |
| 5. Mr. RAZA RAHEEM | |

*The names are listed in random order.

Parent Teacher Association Circular No. 5C (Year 2016 - 2017)
【Parents-Also-Appreciate-Teachers Activity – Delicacies Showing Respect】

Dear Parents,

In order to give thanks to the committed teachings and cultivation our children have received from the principal and teachers, the Association is holding an activity whose name is “Parents-Also-Appreciate-Teachers Activity – Delicacies Shows Respect”. Every parent is encouraged to prepare a dish to share with the Principal and teachers. The relevant details are as follows:

Date	25 November, 2016 (Friday)
Dish Collecting Time	16:30 to 17:00
Starting Time	17:45
Venue	Covered Playground
Content	Each parent prepares a dish at home and brings it to school on that day to share with the Principal and teachers.
Inquiry Contact	Call at 2441 3818 to contact with Ms. Chan Ka Yee / Mr. Wong Tat Keung
Remarks	Specific person will liaise with the participants.

The Association earnestly invites every Parent to participate in the **Parents-Also-Appreciate-Teachers Activity**. Your support weighs a lot to the implementation of parent-teacher cooperation. Please fill up the attached reply slip and hand it in to the class teacher on 7 November (Monday).

PAOC Ka Chi Secondary School
Parent Teacher Association Chairperson



Lam Pui Yuk

【 Reply Slip 】

Please return the reply slip to the class teacher on or before 7 November, 2016 (Mon).

After the collection of reply slips, class teachers can give it to Mr. Chan Shun Chung (PTA) to keep record.

Dear Ms. Lam,

Having received the Parent Teacher Association Circulars, I understand every detail of the arrangements. And I respond as follows –

1. For the Parent Teacher Association Circular No. 5A, I understand **【The 14th Parent Teacher Association Annual General Meeting and Parent Evening】** , I

* agree

disagree

(* please put a “✓” in the appropriate box.)

to attend the Parent Teacher Association Member Meeting and exchange with the class teacher.

2. For the Parent Teacher Association Circular No. 5B, I understand **【The 14th Parent Teacher Association Standing Committee Election Results】** .

3. Vote for Parent Manager Election & announcement of its results

4. For the Parent Teacher Association Circular No. 5C, I know the **【Parents-Also-Appreciate-Teachers Activity – Delicacies Shows Respect】** , I

* agree (name of dish: _____)

disagree

(* please put a “✓” in the appropriate box.)

to prepare the dish and share it with the Principal and teachers altogether on that day.

5. For the meeting with the head of Guidance Committee sharing with learning difficulties, I

* agree

disagree

(* please put a “✓” in the appropriate box.)

to make an appointment. (You will be in contact with us later if you wish.)

Name of Student: _____

Class & Class No.: _____ ()

Name of Parents: _____

Signature of Parents: _____

Contact No.: _____

Date: _____

加拿大神召會嘉智中學
家長教師會第五(甲)號通告 (2016-2017)
【第十四屆家長教師會會員大會暨家長晚會】

親愛的家長會員：

家長教師會謹訂於 2016 年 11 月 25 日(星期五)晚上召開本年度會員大會暨家長晚會，當日亦安排家長與班主任面談。現特函邀請 貴家長出席，敬請踴躍參與為盼。

會員大會暨家長晚會詳情如下：

日期：2016 年 11 月 25 日(星期五)

時間：晚上 7 時 00 分至 9 時 30 分

地點：本校禮堂

- 程序：1. 確認第十四屆常務委員會選舉結果
2. 第十四屆家長教師會會員大會及常務委員就職典禮
3. 第五屆家長校董選舉投票及公布選舉結果
4. 家長及班主任面談
5. *香港中學文憑試簡介會
6. 與輔導主任談談「學習生活遇到的困難」

謹此誠邀 貴家長撥冗光臨，閣下之參與支持，實有助於增進家長和學校之瞭解，發揮家校合作之果效。

* 特別誠邀中六家長參與。

加拿大神召會嘉智中學
家長教師會第五(乙)號通告 (2016-2017)
【第十四屆家長教師會常務委員選舉結果】

親愛的家長會員：

本會早前按照會章選舉規則所定，已進行第十四屆家長教師會常務委員選舉。經過提名程序，由於參與常務委員選舉之候選人不超過九人，故所有候選人均自動當選。現特修函知會各位家長會員，感謝大家對此次選舉的參與，並誠意邀請 貴家長出席本年度會員大會，以確認是次常務委員選舉結果及通過上年度之財政報告。期望家長日後繼續支持本會的工作，發揮家校合作精神。以下為*第十四屆家長教師會常務委員名單，敬希垂注。

- | | |
|--------------------|---------------|
| 1. 李麗霞女士 | 2. 廖志賢先生 |
| 3. 林美寶女士 | 4. 張美好女士 |
| 5. 鄧淑瑩女士 | 6. 張素儀女士 |
| 7. 陳麗明女士 | 8. Ms. GULNAZ |
| 9. Mr. RAZA RAHEEM | |

*排名不分先後

家長教師會第五(丙)號通告 (2016-2017)

【家長敬師活動 – 美食顯敬意】

親愛的家長會員：

有感於本校校長及老師對我們子女的悉心教導及栽培，為答謝他們的辛勞，本會特安排「家長敬師活動 – 美食顯敬意」，由家長烹調各款美食給校長和老師享用，現邀請各位家長參加，參加者需準備最少一款美食以供校長及老師享用。是次活動詳情如下：

日期	2016年11月25日(星期五)
美食收集時間	下午4時半至5時正
開始時間	下午5時45分
地點	本校有蓋操場
內容	家長在家中烹調一款美食，於當天帶回學校， 與校長和老師一同享用
查詢	致電本校 2441 3818 與陳嘉儀老師/黃達強老師聯絡
備註	本會有專人聯絡參加是此活動的家長

本會誠邀各位家長參加上述**美食顯敬意的敬師活動**，閣下之支持，對本會家校合作的實踐饒具意義。若對活動有任何查詢，請致電本校 (24413818) 與家長教師會陳嘉儀老師/黃達強老師聯絡。請於2016年11月7日(星期一)或以前交予班主任(再轉交家教會陳順中老師)，亦可親臨本校辦理報名手續。

加拿大神召會嘉智中學

家長教師會主席

林佩玉

林佩玉謹啟

2016年10月28日

加拿大神召會嘉智中學
家長教師會第五號(甲)(乙)(丙)通告 (2016-2017)

【家長回條】

請於 2016 年 11 月 7 日(星期一)或以前交予班主任(再轉交家教會陳順中老師)·亦可親臨本校辦理報名手續。

林佩玉主席：

本人知悉家長教師會第五號(甲)(乙)(丙)通告。回覆如下：

1. 本人知悉【第十四屆家長教師會會員大會暨家長晚會】事宜，並

* 同意

不同意

(* 請在其中一項加“√”)

出席家教會年度會員大會，藉此與班主任交流。

2. 本人知悉【第十四屆家長教師會常務委員選舉結果】。

3. 本人知悉【第五屆家長校董選舉投票及公布選舉結果】。

4. 本人知悉【家長敬師活動 – 美食顯敬意】之舉行，本人

* 同意 (美食名稱：_____)

不同意

(* 請在其中一項加“√”)

在家中烹調一款美食，於當天帶回學校，與校長和老師一同享用。

5. 本人知悉可約見輔導主任談談「學習生活遇到的困難」事宜，並

* 欲約見

不需要約見

(* 請在其中一項加“√”)

藉此與輔導主任交流。(稍後通知約見時間)

家長姓名：_____

家長簽名：_____

學生姓名：_____

班 別：_____

學 號：_____

聯絡電話：_____

日 期：_____